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Protokół Nr BRM.0012.1.4.2021 

posiedzenia Komisji  Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 27 kwietnia 2021 roku. 
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Komisji przewodniczyli:  

 w punktach 1 – 2 Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor,  

 w punkcie 3 Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki, 

 w punktach 4 – 5 Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Radny Rady Miejskiej – Rafał Cezary Bielawski, 

 Radny Rady Miejskiej – Dawid Bondarenko, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Marta Szmyt, 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Andrzej Kamiński, 

 Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Michał 

Ptaszyński, 

 Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate" – Radosław 

Skrodzki, 

 Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – bryg. 

Sławomir Litwinko, 

 Komendant Powiatowej Policji w Olecku - podinsp. Jerzy Kuprewicz, 

 Prezes Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Oleckiej – Maria Dzienisiewicz, 

 Specjalista ds. turystyki Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Maria 

Łangowska, 
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 Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Jerzy Sulima, 

 Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Maciej Kosiński, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

 Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji. 

Komisja, przy 6 głosach za i 2 głosach przeciw, przyjęła porządek obrad. 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

złożyła wniosek o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w pkt 2 – Odwołanie 

Przewodniczącego Komisji oraz ujęcie w pkt 3 – Wybór Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

poddała wniosek pod głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad poprzez ujęcie w pkt 2 – 

Odwołanie Przewodniczącego Komisji oraz pkt 3 – Wybór Przewodniczącego Komisji. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, przyjęła wniosek 

o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w pkt 2 – Odwołanie Przewodniczącego Komisji 

oraz w pkt 3 – Wybór Przewodniczącego Komisji. 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

poinformowała, że wpłynęła pisemna informacja z Państwowego Powiatowego Inspektoratu 

Sanitarnego w Olecku o prowadzonych przygotowaniach do sezonu letniego.  

Poprosiła o przedstawienie informacji zgromadzonych gości. 
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Specjalista ds. turystyki Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Maria Łangowska 

przedstawiła informacje – w załączeniu do protokołu. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku – Andrzej Kamiński 

przedstawił informacje – w załączeniu do protokołu. 

Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Jerzy Sulima  

zwrócił się z prośbą, aby ratownicy na plażach byli zatrudnieni od 1 czerwca. 

Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Maciej Kosiński 

dodał, że w maju planowane jest przeprowadzenie kursu na ratownika wodnego. Poprosił o 

możliwość sfinansowania Kursu Pierwszej Pomoc (KPP) dla osób, które ukończą kurs 

ratownika. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że jest wyrażona zgoda na sfinansowanie kursu i dyrektor MOSiR został o tym 

poinformowany. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate" – Radosław Skrodzki 

przedstawił informacje – w załączeniu do protokołu. 

Prezes Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Oleckiej – Maria Dzienisiewicz 

przedstawiła informacje – w załączeniu do protokołu. 

Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – bryg. Sławomir 

Litwinko 

przedstawił informacje – w załączeniu do protokołu. 

Komendant Powiatowej Policji w Olecku - podinsp. Jerzy Kuprewicz 

przedstawił informacje – w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

podziękowała gościom za udział w posiedzeniu Komisji. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Odwołanie Przewodniczącego Komisji 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 
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uzasadniła wniosek o odwołanie Przewodniczącego Komisji – w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

odniosła się do słów Radnego Renaty Małgorzaty Maciąg. Poddała wniosek w sprawie 

odwołania Przewodniczącego Komisji Oświaty (…) pod głosowanie. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 3 głosach za, 2 głosie przeciw i 3 głosach wstrzymujących się, odwołała 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Wybór Przewodniczącego Komisji 

Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki 

poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji. 

Członek Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zgłosiła kandydaturę Pana Wojciecha Rejterady. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Rejterady. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił kandydaturę Pana Wojciecha Rejterady. 

Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki 

zgłosił kandydaturę Wojciecha Rejterady. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłaszano. 

Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki 

poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego Wojciecha Rejterady na Przewodniczącego 

Komisji. 

Opinia Komisji: 
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Komisja, przy 6 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, powołała na stanowisko 

Przewodniczącego Komisji Radnego Wojciecha Rejteradę. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

podziękował za wybór. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej 

a) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Józef Krajewski 

zapytał co stanie się z petycją w momencie nie przekazania jej według właściwości. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że zgodnie z art. 6 ust. 1 adresat petycji, który jest niewłaściwy do jej 

rozpoznania, przesyła ją niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie 30 dni od dnia jej 

złożenia, do podmiotu właściwego do rozpatrzenia petycji, zawiadamiając o tym 

równocześnie podmiot wnoszący petycję.  W momencie nie przekazania petycji, osoba 

składająca petycję mogłaby złożyć skargę na bezczynność organu, a za to Sąd 

Administracyjny wymierza karę finansową.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości. 

b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie 

darowizny 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie darowizny. 

c) projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2021 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2021. 

d) projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Olecko w roku 2021  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Dodała, iż na prośbę ratowników, aby 

sezon kąpielowy został wydłużony od 1 czerwca, dyrektor MOSiR zweryfikuje koszta i na sesji 

zostanie przedstawiona informacja zwrotna. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zaproponował, aby wstrzymać się z opiniowaniem projektu uchwały.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na 

terenie Gminy Olecko w roku 2021. 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych, garaży i lokali użytkowych 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 
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omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, garaży i lokali użytkowych. 

f) projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

g) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

poinformował, iż 26 kwietnia br. wpłynął wniosek Prezesa Zarządu Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku o zdjęcie z porządku obrad najbliższej sesji 

projektu uchwały. Wniosek wynika z konieczności zmiany planu, w związku z pojawieniem 

się nowych zadań. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-

2024. 
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h) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia wykonywania zadań 

własnych Gminy Olecko Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z 

siedzibą w Olecku 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia wykonywania zadań własnych 

Gminy Olecko Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Olecku. 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

poddała pod rozwagę możliwość przekazania oszczędności po przetargowych na zadaniu pn. 

Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Olecku, na 

zmniejszenie zaciągniętych obligacji. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że oszczędności zostają przesunięte na żwirowanie dróg. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że gmina posiada 130 km dróg szutrowych. Rocznie gmina ponosi wydatki w 

wysokości 1-1,2 mln zł na żwirowanie. 

 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 
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j) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 7 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-

2032. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Sprawy wniesione 

Komisja podjęła dyskusję nt. wydania oświadczenia w związku z wypowiedzią Radnej Janiny 

Anuszkiewicz na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 20 kwietnia 2021 r. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wspomniał o przyznanych dofinansowaniach na przebudowę dróg Olecko – Kolonia, 

Rosochackie – Jaśki, Kukowo, Gąski, Gordejki oraz ul. Produkcyjna. 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

poprosił o zorganizowanie spotkania, na którym zostałyby przedstawione m.in. szczegóły 

inwestycji, zakres prac, warianty zabezpieczenia wkładu własnego. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 6 – Wnioski Komisji 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zwróciła się z prośbą o sprawdzenie, czy kąpieliska są w prawidłowy sposób oznaczone. 

Członek Komisji – Józef Krajewski 

wystąpił w następujących sprawach: 
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 zwrócił się z prośbą, aby podać do publicznej wiadomości dane osób i instytucji, które 

dopuściły do użytku publicznego pomost na Kąpielisku „Szyjka”, 

 poprosił o zabezpieczenie pomostu na Kąpielisku „Szyjka” siatką. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Anna Kaczor 

Wiceprzewodniczący Komisji 

Ferdynand Grodzicki 

Przewodniczący Komisji 

Wojciech Rejterada 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

 


